موضوع تعبير عن عيد الفطر بالانجليزي مترجم وكامل العناصر

مقدمة الموضوع

Muslims celebrate only two holidays a year, namely Eid al-Fitr and Eid al-Adha. These holidays come after Muslims put in the effort and effort to perform obedience and worship almost to God Almighty, and He rewards them for them with the Eid, so that the joy of adults and children alike.

الترجمة: يحتفل المسلمون بعيدين اثنين فقط في العام، هما عيد الفطر وعيد الأضحى، وتأتي هذه الأعياد بعد أن يبذل المسلمين العناء والتعب في القيام بالطاعات والعبادات تقريبًا لله تعالى، فيكافئهم عليها بالعيد، فتكون فرحة الكبار والصغار على سواء.

العيد جائزة الصائمين

The law of God in His creation is success after fatigue, and joy after misery, so the Eid was a true representation of this image. God legislated acts of worship and made their performance obligatory for His servants. He made the month of Ramadan a time in which the Muslim exerts all his ability in order to obtain reward and rewards. This was the wisdom of God. To reward him in this world and the hereafter, so his reward in the afterlife was gardens of bliss, to be close to the prophets and the truthful, and his reward in this world was the Eid, his joy and joy.

سنة الله في خلقه هي النجاح بعد التعب، والفرح بعد الشقاء، فكان العيد تمثيلًا حقيقيًا لهذه الصورة، فقد شرع الله العبادات وجعل أداءها مفروضًا على العباد، وجعل شهر رمضان وقتًا ليبذل فيه المسلم كل استطاعته من أجل أن يحصل على الأجر والثواب، فكانت حكمة الله أن يثيبه في الدنيا والآخرة، فكان ثوابه في الآخرة جنات النعيم، أن يكون مقربًا للنبيين والصديقين، وثوابه في الدنيا هو العيد وفرحه وبهجته.

عيد الفرح والسرور

الترجمة:

The image of the happy Eid is evident from the night when the minarets shout the takbirs that increase the fragrance of the air and give the world magic, then by going to the Eid prayer at the beginning of the day and with the Muslims participating in performing the prayer and reciting the takbirs, because if all the Muslims were united brothers, their joy is one and their sorrow is one.

الترجمة:

تتجلى صورة العيد السعيد من الليل حيث تصدع المآذن بالتكبيرات التي تزيد الهواء عطرًا وتمنح الدنيا سحرًا، ثم بالذهاب إلى صلاة العيد في أول النهار ومشاركة المسلمين أداء الصلاة والتكبيرات، لما لو كان المسلمين كلهم أخوة متحدين، فرحهم واحد وحزنهم واحد.

Muslims also show joy in many ways, including: new clothes and decorations, as well as decorating homes and eating sweets prepared for Eid in particular, such as maamoul and Eid cakes, and distributing sweets to children and adults.

الترجمة:

كما تظهر الفرحة على المسلمين بصور كثيرة منها: الملابس الجديدة والتزين، وكذلك تزين المنازل وتناول الحلويات التي تعد للعيد على وجه الخصوص، كالمعمول وأقراص العيد، وتوزيع الحلويات على الأطفال والكبار. Among the most important aspects of the joy of Eid are the exchange of visits and family ties, gathering in the family home, where the grandfather and grandmother are, exchanging conversations and distributing Eid gifts and gifts.

ا**لترجمة:** ومن أهم مظاهر فرحة العيد تبادل الزيارات وصلة الأرحام، والتجمع في بيت العائلة، حيث الجد والجدة، وتبادل الأحاديث وتوزيع العيديات والهدايا.

خاتمة الموضوع

Eid al-Fitr has thousands of aspects that make it a holiday of joy and happiness. Sharing Eid customs with family and loved ones gives the Eid a special charm and adds to its beauty and elegance, which makes us long for it and wait for all the children to come, no matter how old we are.

في عيد الفطر آلف من مظاهر التي تجعله عيد الفرحة والسرور، فمشاركة عادات العيد مع الأهل والأحباب تعطي العيد سحرًا خاصًا وتزيد وجماله ورونقه، الأمر الذي يجعلنا نشتاق إليه، وننتظر قدومه كل الأطفال مهما كبرنا.